
Vergadering 2 juli 2018. 

 

Overleg over de Ellerbrug 

Het gaat om een korte samenvatting en er is niet woordelijk genotuleerd.  

Aanwezigen namens de  gemeente – Peter Stevens, Marcel Esser en wethouder Stan Backus, een 

delegatie van de Dorpsraad Kelpen-Oler en  de Dorpsraad Ell. 

-Zowel de Ellerbrug als de Olerbrug  over het kanaal en de A2 zijn heel smal en gebogen waardoor er 

vaker een gevaarlijke situatie ontstaat op de brug; vrachtwagens en landbouwvoertuigen  zijn 

tegenwoordig vaak zo breed dat ze elkaar niet kunnen passeren. Als de komende jaren de 

voetbalclubs van de dorpen Kelpen-Grathem-Hunsel en Ell samen gaan spelen/trainen betekend dit 

er veel meer fietsers van deze bruggen gebruik zullen gaan maken.    

De gemeente heeft vandaag al overleg gehad met Rijkswaterstaat de eigenaar van de bruggen; 

uitkomst hiervan is dat de bruggen de komende jaren niet worden vervangen; ze zijn constructief 

nog prima orde. Wel zal de gemeente de constructietekeningen ontvangen om zo te bekijken of het 

voetpad als fietspad zou kunnen worden aangepast/gebruikt. Een aparte fietsbrug is duur. Alle 

mogelijk oplossingen worden besproken. 

Afgesproken wordt dat de ambtenaren de komende weken de volgend opties zowel technisch als 

financieel uitwerken: 

• Straatlampen verlichting uitbreiden aan beide zijde van de brug  

• Fietsstroken aanleggen eventueel met  vervanging van het asfalt 

• Plaatsen van stoplichten met detectielussen zodat gemotoriseerd-verkeer apart over de brug 

moet rijden. 

De Gemeente zal aan de hand van de  uitwerking van de opties een besluit nemen. 

Door dorpsraad Kelpen-Oler wordt verder de onoverzichtelijke situatie op  fietspad bij kruising  

Grathemerweg/Ellerweg, nabij de ambulance standplaats, ingebracht in het overleg. Door de 

ambtenaren wordt toegezegd naar deze onoverzichtelijke situatie gekeken zal worden. Er zal een 

overleg met de ambulancepost volgen. 

    


